
Årsberetning	fra	Fællesareal	–	gruppen	
	
Gruppen	har	konstitueret	sig	på	ny	og	fået	en	ny	styregruppe.			
	
Indsatsområder:	Gruppen	har	i	det	forgangne	år	arbejdet	videre	med	vores	indsatsområder:	
etablering	af	cykelstativer,	udvidelse	af	legeplads	og	borde/bænke	til	fællesområdet.		
	
Cykelstativer:	Vi	har	endelig	fået	sat	cykelstativerne	op	og	vi	ser	med	glæde,	at	de	bliver	
flittigt	brugt.		
	
Borde	–	bænke	sættene:		håber	vi	fremover	vil	blive	anvendt	af	alle	beboere,	vi	har	i	gruppen	
drøftet	hvorvidt	de	skal	placeres	faste	steder,	men	synes	også	det	er	en	gevinst,	at	bordene	
har	fleksible	placeringer	alt	efter	brugernes	behov.	
	
Legepladsen:	Vi	har	i	udvalget	drøftet	udvidelse	af	legeområdet,	men	er	stødt	på	udfordringer	
mht.	faldunderlag	og	brandvej.	Anders	fra	Domea	afventer	svar	fra	kommunen,	som	skal	
oplyse	ham	og	Monstrum	om,	hvor	stort	faldarealet	må	være	ift.	at	opfylde	krav	fra	
brandmyndighederne	om	afstand	til	facaderne.	De	rette	folk	på	kommunen	er	svære	at	få	fat	
på.	Vi	arbejder	videre	med	dette	punkt,	da	vi	meget	gerne	vil	udvide	med	en	rutsjebane,	en	
sandkasse	og	eventuelt	også	en	sansegynge.	Vi	er	i	dialog	med	renhold	omkring	sand	og	
fejning.	
	
Nye	ideer:	Vi	har	en	del	nye	ideer	på	tegnebrættet	omkring	udearealerne.	Da	vi	har	et	
begrænset	udeareal	tænker	vi	på	nye	udvidelsesmuligheder,	der	går	på	inddragelse	af	
samarbejdspartnere	i	nær/	lokalområdet.	Det	kunne	være	idrætsklubber,	cafeer	mm.	Og	
tanken	er	at	vi	kunne	indgå	en	favorabel	aftale	eller	lån	af	lokaler.		
	
Samarbejde	med	visionsudvalget:	Gruppen	har	deltaget	i	møde	med	visionsudvalget	for	at	
støtte	op	om	visionsudvalgets	arbejde.		


